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Dear Parent,

If your child is currently in Grade 6-8 and received Hepatitis B (HBV), Human Papilloma Virus (HPV), or Tetanus-Diphtheria-Pertussis (TdaP)/Tetanus-Diphtheria-Pertussis-Polio (TdaP-IPV) immunization(s) in school during the 2024-2025 school year, they may be due for an additional dose(s) beyond this current school year to complete their series.

To receive the additional dose(s), your primary care provider (family physician or pediatrician), a walk-in doctor, a nurse practitioner or a public health nurse can provide them. 

If you would like your child to receive their additional immunization dose(s) from public health, please contact your local public health office at: _________________________________ to arrange for an appointment.
· If you are uncertain of your child’s immunization status and do not have a copy of your child’s immunization record, you can call the WRHA immunization records at (204) 938-5347 and request a copy of your child’s immunization record. 

· If you are new to Manitoba, you can provide a copy of your child’s immunization records to your local public health office or you can submit directly online at:  https://forms.gov.mb.ca/immunization-update-request/.  These records will be entered in the Manitoba immunization registry.

· If you have questions or do not have access to a health care provider to immunize your child, please call your local public health office at 204 XXX XXXX for further information. 

Thank you,

PHN


[image: image2.png]Winnipeg Regional ~ Office régional de la
Health Authority ~ santé de Winnipeg

Caring for Health A I'écoute de notre santé




Date

Cher parent,

Si votre enfant fait présentement partie d’une classe de la 6e à la 8e année et a reçu l’immunisation contre l’hépatite B (HB), le virus du papillome humain (VPH) ou le tétanos, la diphtérie et la coqueluche (TDCa), le tétanos, la diphtérie, la coqueluche et la polio (TDCa-VPI) à l’école durant l’année scolaire 2024-2025, il se peut qu’il ait besoin d’au moins une autre dose après l’année scolaire en cours pour compléter la série.


L’enfant peut recevoir les doses qu’il lui faut de votre prestataire de soins primaires (médecin de famille ou pédiatre), d’une clinique sans rendez-vous, d’une infirmière praticienne ou du personnel infirmier de santé publique.

Si vous souhaitez que votre enfant soit immunisé par le service de santé publique, veuillez communiquer avec le bureau de santé publique de votre localité au : _________________________________ pour prendre rendez-vous.
· Si vous n’avez pas le dossier d’immunisation de votre enfant, vous pouvez appeler la ligne de requête des dossiers d’immunisation de l’ORSW au 204 938-5347 pour en demander un exemplaire. 

· Si vous êtes nouvellement arrivé au Manitoba, vous pouvez fournir un exemplaire du dossier d’immunisation de votre enfant à votre bureau local de santé publique ou soumettez-le en ligne à : https://forms.gov.mb.ca/immunization-update-request/index.fr.html. Ce dossier sera consigné dans le registre d’immunisation du Manitoba.

· Si vous avez des questions ou n’avez pas accès à un prestataire de soins de santé pour faire vacciner votre enfant, veuillez appeler votre bureau local de santé publique au 204 XXX XXXX. 

Cordialement, 
Infirmière en santé publique
April / avril 2025
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